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Mieszkańcy ul. Czereśniowej w Radłowie  

 

 

   Działając na podstawie art.13 ust. 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. (t.j. Dz. U. z 2018 r., poz. 870),  

w związku z wniesioną petycją z dn. 05.02.2025r. ( data wpływu 11.02.2025r.), dotyczącą budowy 

nowej nawierzchni drogi, zawiadamiamy, że złożona petycja została uznana za zasadną.  

Kwestia poprawy stanu dróg jest dla nas priorytetowa i dokładamy wszelkich starań, aby sukcesywnie 

modernizować infrastrukturę drogową w naszej gminie. 

Niestety, z przykrością informujemy, że budżet na rok 2025 został już uchwalony, a w jego ramach nie 

przewidziano środków finansowych na budowę drogi przy ulicy Czereśniowej. Oznacza to, że nie 

dysponujemy w tym momencie odpowiednimi zasobami, jednakże będziemy starali się uwzględnić 

postulaty zawarte w petycji, przy planowaniu budżetu na kolejne lata.  

Dołożymy wszelkich starań, aby w przyszłych planach finansowych uwzględnić ewentualną 

modernizację ulicy Czereśniowej, jednakże  decyzje dotyczące priorytetów inwestycji drogowych, 

podejmowane są na podstawie szeregu czynników takich jak:  

 Stan techniczny drogi: Ocena stanu nawierzchni, podbudowy, poboczy i innych elementów 

infrastruktury. 

 Natężenie ruchu: Liczba pojazdów korzystających z danej drogi, w tym ruch ciężki. 

 Bezpieczeństwo: Liczba wypadków i zdarzeń drogowych na danym odcinku. 

 Koszty: Szacunkowe koszty remontu lub budowy nowej nawierzchni. 

 Dostępność środków finansowych: Budżet gminy, możliwość pozyskania dotacji 

zewnętrznych. 

 Opinia społeczna: Państwa petycja, jak również inne zgłoszenia od mieszkańców. 

 

   Rozumiejąc, jak istotna jest dla Państwa jakość i stan dróg, szczególnie w kontekście bezpieczeństwa 

i komfortu użytkowania,  zapewniamy, że Gmina nadal będzie starała się zapewnić przejezdność drogi, 

w ramach napraw bieżących.  
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